
Skolebestyrelsesmøde       

 

Mødeinformation 

Dato 16.09.2024 Tidspunkt 17.00-19.30 

Deltagere Malene Kruhl, Lars Bo Ørting, Lisa Fonnesbæk, Marlene Lundegaard, Martin Astrup dam, Pernille Holmboe, Kirsten Faddy, Ditte 

Schultz, Gitte Nielsen, , Gitte Hjortshøj, Elevrådsrepræsentanter Frederik og Magnus 

Gæster - 

Afbud Merete Nørgaard Christensen, Louise Videler 

Mødeleder Marlene Lundegaard Referent Gitte Hjortshøj 

 

Tidsramme Punkt Ansvarlig Referat 

17.00-17.10 

Velkomst 

● Godkendelse af referat fra seneste møde 

● Punkter til eventuelt 

 

Marlene 

• Der er lavet et nyt format til dagsorden, 

og vi modtager gerne ris og ros.  

• Skolebestyrelsen står for mad resten af 

året – se plan og byt gerne indbyrdes. 

• Der er lavet en aftale med Merete, at hun 

gerne vil være vores politiske stemme. 

Merete deltager i relevante møder, men 

afstemmer med Skolebestyrelsen, hvis 

der skal kommunikeres holdninger fra SB. 

• Lisa og Malene kigger på principperne 

igen, inden de overleverer til andre. 

• Husk, hvis der er punkter til dagsorden, 

må I gerne skrive punkter til Marlene, Lisa 

eller Gitte 

Forberedelse: Læs referat fra seneste møde 
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• Louise pædagogisk leder deltager også på  

udvalgte bestyrelsesmøder. Gitte H 

deltager hver gang.  

• Referatet fra 21.8.24 er godkendt. 

17.10-17.25 

Information om skolens drift (O) 

● Administration og ledelse, herunder status på elevtal 

● Medarbejderne, herunder opstart af skoleåret i skole og 

SFO 

● (Eleverne) 

 

Alle 

Eleverne:  

• Der har været valg til elevrådet.  

• Der er kommet nye ting til musiklokalet. 

• Mobilreglerne. Der er måske en der har 

fået taget sin mobil, ellers er de gode til 

reglerne.  

• Det har hjulpet med de nye mobilregler, 

og det gælder også Chromebooks, som 

bliver låst ind i skabet. Det mærkes på 

fællesskabet.  

• Frikvarterne er blevet bedre.  

Lærerne:  

• Mobilregler fungerer godt. 

• Skolen har deltaget i international 

læsedag, og det var en stor succes. Store 

og små elever læste på kryds og tværs 

• Udskolingen er i gang med forskellige ting 

som praktik og snakke med 

studievejlederen.  
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• Indskolingen: Der har været skolestart for 

nye børn, og det er en virkelig god årgang, 

der allerede er gode til at gå i skole.  

Ledelsen:  

• Der er ansat to nye pædagoger Line og 

Israa. 

• Inklusionsvejlederstilling – vi slår stillingen 

op, og hvis en fra bestyrelsen har lyst at 

deltage i ansættelsesudvalget, skal I 

endelig sige til. Pernille deltager. 

• Lejrskole 6. årgang har været i Skagen. 

• Markedsdag d. 19.09.2024 

• Elevtal, Gitte gennemgår elevtallene. 

 

17.25-17.35 

Faglig og social trivsel (O) 

Fast punkt hvor ledelse eller medarbejderrepræsentant giver et 

lille indblik i det daglige arbejde med faglig og social trivsel. Der 

fortælles om: 

● En succeshistorie fra arbejdet med faglig og/eller social 

trivsel 

● Et område eller en indsats hvor der pt. er særligt fokus på 

faglig og/eller social trivsel  

 

Gitte H 

• Fællesskab er den store overskrift i dette 

punkt denne gang. Der er er udvalgt to 

eksempler, hvordan vi arbejder med 

fællesskabet. Både når det lykkes, og når 

der opleves udfordringer i fællesskabet 

• Legepatrulje præsenteres. 6. årgang har 

været på kursus, og der var mange flere 

tilmeldte fra 6. årgang end tidligere.  

• Det er en stor indsats, som kommer 

mange børn til gode, både på tværs af 

årgangen og for de mindste børn, som 

kan deltage i disse lege i frikvartererne. 
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• Det er en af skolens store forebyggende 

indsatser for det sociale i frikvartererne 

 

• Udfordring – fællesskabet i en pigegruppe 

i udskolingen – og hvordan vi tackler 

sådanne udfordringer. 

• Skolens pædagogiske ledere holder møde 

med personalet og kalder forældrene ind 

til ekstra forældremøder efter behov. På 

den måde har vi det tætte samarbejde og 

fælles plan sammen med forældrene, 

hvordan vi hjælper børn/unge videre med 

det gode fællesskab. 

• Ledelse og personale inviterer 

forældrerådene til møde og kan lave en 

fælles plan/indsats til den gruppe, som er 

udfordret i fællesskabet. 

• PPR inviteres ind efter behov. Skolen har 

en fast fagkonsulent tilknyttet, som giver 

sparring til personalet og observerer i 

undervisningen. 

17.35-18.05 

Antimobbestrategi (O,B) 

● Oplæg om den reviderede antimobbestrategi med henblik 

på nye bestyrelsesmedlemmer får indblik i strategien og 

det arbejdet der har pågået. 

Gitte 
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● Bestyrelsen tager stilling til om den reviderede 

antimobbestrategi kan godkendes. 

 

• Gennemgang af hvad er 

antimobbestrategien og hvad den skal 

indeholde. 

• Gitte gennemgår den proces, der har 

fundet sted med at revidere den udgave, 

som der har været. 

• SB reviderer i Antimobbestrategien efter 

behov. 

• Antimobbestrategien godkendes og 

lægges på skolens hjemmeside.(B) 

 

 

 

Forberedelse: Læs Ny antimobbestrategi - Google Drev 

18.05-18.20 
Pause    

18.20-18.35 

Indsatser på Malling skole 2024/2025 (O) 

Gitte fortæller om de pædagogiske indsatser der arbejdes med i 

skoleåret 2024/2025 

 

Gitte 

• Skole for alle – tiltaget med co- teaching – 

herunder hvordan vi arbejder med det, 

når der er to-voksne i undervisningen. Vi 

er meget optaget af stationsundervisning 

i dette skoleår, som der arbejdes med på 

de forskellige teammøder, hvor 

personalet planlægger forløb sammen. 

• Teammøder (hver 4. Tirsdag) – der 

arbejdes med sparring og feedback 

mellem medarbejdere. 

https://drive.google.com/drive/folders/1t1ZER3E2ehiFKH36qvfYoJq7yA5ivI94
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• MOT – stor trivselsindsats i udskolingen, 

men som på den lange bane også 

kommer ned til mellemtrinet, samt 

arrangementer for hele skolen.  

• PLC – pædagogisk lærings center, hvor 

diverse ressourcepersoner sidder i et 

udvalg og samarbejder om de indsatser, 

som skolen tilbyder. Vi har et 

udviklingsarbejde i gang i dette skoleår, 

hvor PLC samles til et team. 

• Elevfravær – indsats, som der er fokus på i 

Aarhus Kommune (for alle skoler). 

• Elevmedbestemmelse – fortsat fra forår 

2024. Fokus på, hvordan vi arbejder vi 

med elevernes medbestemmelse i 

forskellige undervisningsforløb. 
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18.35-19.20 

Dialog med forældre (D) 

Som skolebestyrelse har vi et ønske om at have en tæt dialog med 

forældrene om hvordan vi kan gøre Malling Skole til den fedeste 

skole. Inden vi inviterer ind til en snak om det, er det vigtigt at vi er 

skarpe på 1) Hvad vi præcist ønsker at få inputs til og blive klogere 

på 2) Hvordan vi kan facilitere en god proces og 3) Hvordan vi 

sikrer at vi får samlet op og taget action på de inputs vi får.  

 

Marlene 

og Lisa 

• Vi drøfter hvordan/hvornår vi afholder 

vores obligatoriske dialogmøde med 

forældrene. Det er en ny bestyrelse, og 

der er fokus på, hvordan vi bedst 

rammesætter og gør det i dette skoleår. 

• Forslag om at dialogmødet bliver med en 

præsentation af Malling Skoles indsatser i 

2024-25. Formålet er, at forældre kan få 

et tættere indblik i skolens praksis og 

hvad der er fokus på at udvikle. 

Efterfølgende laves en rammesat dialog 

med forældrene. Forslaget vedtages.(B) 

 

• Formandskabet finder en dato slut 

november og melder dato ud snarest. 

19.20-19.30 
Eventuelt Marlene 

• Forældrehenvendelser til Skolebestyrelse 

sendes til Marlene, Lisa og Gitte, som 

vender dem i formandskabet og taget 

stilling til, om de kommer på kommende 

møder til fælles drøftelser på et mere 

generelt plan. 

• Forældrehenvendelse: Hvorfor cykler 

eleverne ikke til svømning fremfor, at de 

tager bussen? Flere argumenter som taler 

for. Signalværdi, vedhæfter en tekst 
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dertil. Klimamæssig, økonomi, 

sundhed/bevægelse. 

• Argumentet for valg af bussen som 

transport: Tiden, at de I forvejen ikke er 

så lang tid i vandet. Eleverne cykler til 

mange ting hele året. Både til lejr 

Moesgaard osv. 

 

 

• Personalets dag i stedet for lærernes dag 

• Ledelsen giver personalet guldbarre med 

teksten: Du er guld værd 

• Kaffeboden på markedsdagen vendes 

• Billeder af skolebestyrelsen – synlig 

bestyrelse 

• Onlinekursus har alle set til næste gang 

og sættes på dagsorden til opfølgning.(B) 

• Lars nævnte, at på 5.årgangs 

forældremøder blev der drøftet idræt og 

bad? Hvad gør vi – klare retningslinjer. 

Kom op på forældremødet på 5. årgang. 
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 O Orientering 

D Drøftelse 

B Beslutning 


